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Financiën (algemeen)
Debatpunt Algemene financiële beschouwing Ton Brekelmans (POV)
Debatpunt Algemene financiële beschouwing Hans Stokebrand (PvdA)

Observaties Rekenkamer bij de Voorjaarsnota
Debatpunt Wordt standaard geagendeerd op verzoek van het Presidium, de fracties worden 

opgroepen aan te geven welke observaties ze willen bespreken. De brief van de 
Rekenkamer is hier te vinden: 

Presidium

Document Zaanstad - Monitor informatie Zaanse financiën - observaties bij de 
Voorjaarsnota 2024-2028 tav gemraad - iBabs Publieksportaal (bestuurlijkeinformatie.nl)

Parkeren
Debatpunt Met het gat in de begroting vanaf 2026 zullen er waarschijnlijk flinke bezuinigingen 

moeten worden gedaan. De ruimte om te bezuinigen is echter beperkt. We willen niet 
bezuinigen op maatschappelijk en sociale voorzieningen zoals buurthuizen. Een betere en 
meer effectieve oplossing is om het parkeren in de stad te beprijzen. In hoeverre staan 
fracties ervoor open om bij een blijvend grote bezuinigingsopgave toch meer geld op 
parkeerheffingen binnen te halen?

Stella Pieterson (PvdD) 

Toeristenbelasting
Debatpunt Met het aankomend begrotingstekort zal er flink bezuinigd moeten worden. Een 

mogelijkheid is om de toeristenbelasting te verhogen. De kosten zijn nu afhankelijk van in 
het centrum of erbuiten (website).

Stella Pieterson (PvdD) 

Grote infraprojecten
Debatpunt Wanneer er bij de begroting enorm veel bezuinigd moet gaan worden kan er gekozen 

worden om ook binnen enkele grote infraprojecten op kosten te bezuinigen, dan wel 
minder noodzakelijke infraprojecten te zelfs te schrappen. Wij denken hierbij (als 
voorbeeld) aan de Dam-tot-Dam fietsverbinding. Hoe kijken andere fracties aan tegen een 
dergelijke bezuiniging op grote infraprojecten? 

Stella Pieterson (PvdD) 

Maak kosten bezuiniging inzichtelijk
Debatpunt Met het ravijnjaar in zicht, zal er mogelijk bezuinigd moeten gaan worden. Sommige 

bezuinigingen zouden op de langere termijn juist tot hogere kosten kunnen leiden. 
Bijvoorbeeld bezuinigingen op armoedebeleid, zorg, klimaatmitigatie en groen. Daar 
moeten we slim mee omgaan. Wat heeft de raad nodig om hierover goede besluiten te 
kunnen nemen?

Stella Pieterson (PvdD) 

VERSIE: 12 juni 1600
T.b.v. Zaanstad Beraad 11 en 13 juni (moties & amendementen komen ook terug in de raadsvergadering op 20 juni)

Debatpunten, moties en amendementen - Voorjaarsnota (behandelvolgorde: programma 8, 6, 3, 1, 4, 2, 7, 5)
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Rioolheffing naar verbruik
Debatpunt In Haarlem wordt onderzocht of het mogelijk is om een gebruikersdeel toe te voegen aan

de rioolheffing bij grootverbruikers van water en riool. Hoe kijken andere fracties hier
tegenaan?

Stella Pieterson (PvdD) 

Oproep aan Tweede Kamerleden
Debatpunt Zoals onze wethouder financiën en het actiecomité Raden in Verzet al meerdere malen 

via de media heeft laten weten moeten gemeenten, ook de gemeente Zaanstad, in 2026 
(het Ravijnjaar) en daarna zwaar gaan bezuinigen. Dit treft onze voorzieningen en 
daarmee al onze inwoners. Dit kunnen wij, als gemeenteraad, niet laten gebeuren.
We moeten, als landelijke politieke partijen, onze Tweede Kamerleden oproepen om dit 
noodlot af te wenden. Lokale politieke partijen kunnen de landelijke politieke partijen 
oproepen die het dichtst bij hun gedachtengoed staan. Laten we de Tweede Kamer ervan 
doordringen dat gemeenten, die het dichtst bij de inwoners staan, geen 2,3 miljard per 
jaar (voor Zaanstad 17,5 miljoen per jaar) kunnen missen.

Anna de Groot (SP)

O.Z.B.
Debatpunt O.Z.B. en dan met name over bezwaren en het hiervoor inschakelen van externe hulp Ton Brekelmans (POV)

Groei van de stad
Debatpunt Dat wordt nu extra kritisch benaderd, waardoor het ongebruikte geld vrijkomt voor de 

algemene middelen. Maar de extra behoefte aan voorzieningen, vooral in de zachte 
sectoren als zorg, armoedebestrijding en cultuur bijvoorbeeld, wordt daar nu dus niet in 
meegenomen. 

Geert van Bemmelen 
(ROSA)

Debatpunt Waarom zijn enkel de volgende programma's (areaaluitbreiding openbare ruimte, 
burgerzaken en handhaving) opgenomen in het budget groei van de stad. De verwachting 
is dat een groeiende stad ook op andere vlakken meer budget nodig zal hebben. Indien 
deze keuze gedreven is uit financiële noodzaak; vragen wij ons af welke gevolgen dit 
heeft voor de niet begrote onderdelen binnen de gemeente. (zie ook brief met observaties 
van de rekenkamer) 

Jochem de Haan (D66)

Indexaties verbonden partijen
Debatpunt De systematiek van indexaties kan gunstig en ongunstig uitpakken. Nu zien we zien we de 

kosten snel oplopen in een tijd dat we het als gemeente juist lastig hebben. Is daar 
eventueel iets anders op te verzinnen? 

Geert van Bemmelen, 
(ROSA)

Indicatoren
Debatpunt Wat is de informatiewaarde van de indicatoren. Sommigen zijn zelfs nog niet ingevuld. Dit 

was al een onderwerp bij de jaarstukken, maar blijft een punt van zorg.
Geert van Bemmelen 
(ROSA)

Energiearmoede en Alliander
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Debatpunt Alliander maakt 273 mio winst, wij ontvangen daaruit 0,16 dividend. Daarnaast geven wij
3,7 mio uit aan de bestrijding van energiearmoede middels toeslagen – dat lijkt krom.

Geert van Bemmelen 
(ROSA)

Denklijnen en uitgangspunten
Debatpunt Welke denklijnen/uitgangspunten houd het college aan bij het voorbereiden van de 

meerjarenbegroting 2025 en verder? Daar de verwachting is, dat het ingezette beleid van 
2023 "scherper aan de wind varen" onvoldoende is om het begrotignstekort van 2026 op 
te kunnen vangen. (zie ook brief met observaties van de rekenkamer)

Jochem de Haan (D66)

Knelpunten
Debatpunt Welke door het college benoemde ‘onvermijdelijke’ knelpunten zijn niet meegenomen in 

de voorjaarsnota; en hoeft het college de afweging gemaakt om bepaalde knelpunten wel 
mee te nemen en andere niet?  (zie ook brief met observaties van de rekenkamer) 

Jochem de Haan (D66)

Debatpunt Hierop wijst het rekenkamerrapport ook. Als Raad zijn we hier niet over geïnformeerd, dus 
kunnen we er ook geen afweging in maken.

Sietse Oppenhuizen 
(ChristenUnie)

Inflatiereserve
Debatpunt In de voorjaarsnota is er nog 625k beschikbaar in de inflatiereserve. Het college stelt voor 

om geen actief beleid meer uit te voeren vanuit dit fonds en het geld te laten vrijvallen in 
de algemene reserve. Waarom is er niet voor gekozen om de bestaande regelingen te 
verlengen? 

Jochem de Haan (D66)

Transformatiegrond bekostigen uit transformatie/investeringsfonds
Debatpunt Om ontwikkelingen in de stad meer mogelijk te maken en als gemeente meer grip op 

indeling van bedrijventerreinen de gronden van (zakelijke) transformatieplannen  te 
bekostigen uit het transformatie/investeringsfonds en deze in pacht uit te geven aan deze 
bedrijven. 

Fidel Lopes (VVD)

Geen belastingverhogingen 
Debatpunt We zien al weer verschillende verzoeken om belasting te verhogen of om nieuwe 

belastingen te bedenken. Graag horen wij creatieve oplossingen zonder belastingen te 
verhogen, maar eerder efficiënter en beter georganiseerd te werken. Of gewoon keuzes 
maken om zaken minder of niet te doen.

Juliette Rot (DZ)

Niet sluitende voorjaarsnota, ontbreken keuzerichtingen
Debatpunt Er is bewust gekozen om deze voorjaarsnota niet sluitend te maken. Dat vinden wij een 

kwalijke zaak. Wij praten graag over de keuzes die voor an staan en vooral welke opties 
heeft het college voor ons ter afweging? Is er een keuzelijst of zoekrichting beschikbaar 
en waarom is dat niet eerder opgesteld voor de raad zodat we tot beter inzicht en keuzes 
kunnen komen voor komende jaren en waar we beleid kunnen aanpassen ook al zegt het 
college ze keuzes op dit moment. nog niet kunnen en willen maken.

Juliette Rot (DZ)

WOZ-beschikkingen
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Debatpunt Aanpak college. Nick Hendriks (CDA)
Scherper aan de wind varen

Debatpunt De afgelopen jaren houden we in het jaar rekeningresultaat miljoenen over. En daarnaast 
maken we ons terecht zorgen over het ravijn – jaar waar we in terecht dreigen te komen. 
Maar is gezien het geregeld flink geld over houden, dit ravijn mogelijk minder erg en moet 
er dus niet nog scherper aan de wind worden gevaren.

Sietse Oppenhuizen 
(ChristenUnie)

Hondenbelasting
Debatpunt Met het ravijnjaar voor ogen was het afschaffen van de hondenbelasting wellicht toch 

geen goed idee. Dit is een knop waaraan we kunnen draaien. Hoe denken de andere 
partijen daarover?

Sietse Oppenhuizen 
(ChristenUnie)

SPUK regeling GALA en IZA op de schop
Debatpunt Het lijkt er op dat het nieuwe kabinet de SPUK regelingen, waaronder die voor preventie in 

de zorg willen schrappen. Hoe gaan we ervoor zorgen dat de effecten hiervan minimaal 
zijn?

Natascha Stroo (GL)

Verhoging tarieven riviercruiseschepen
Debatpunt De tarieven voor cruiseschepen liggen aanzienlijk lager dan in Amsterdam. Zo betalen 

schepen hier bv. ook geen hoogseizoenstoeslag. Wij zouden dat graag wat meer gelijk 
trekken met Amsterdam en zijn benieuwd hoe andere partijen daarover denken

Natascha Stroo (GL)

Landelijke taken handhaving
Debatpunt  oIn de Voorjaarsnota staat vermeld dat er onderzocht wordt of er draagvlak is om een 

last onder dwangsom op te leggen voor het vervoeren of bezitten van een geprepareerde 
tas (artikel 2:44a APV). Alhoewel het goed is om criminaliteit aan te pakken, is het ook 
goed om een zuivere scheidslijn te houden tussen de taken van verschillende 
overheidsinstanties. Diefstal of een poging tot diefstal valt onder het toezicht van de 
politie. Hoe kijkt de raad naar de, soms verwaterde, scheidslijnen van de politie (met 
punitieve maatregelen) en de gemeente (met veelal herstellende maatregelen)? Ziet de 
raad ook een bepaalde tendens om (soms) landelijke taken of taken die eigenlijk belegd 
zouden moeten zijn bij de politie via bestuursrechtelijke instrumenten te regelen?

Stella Pieterson (PvdD) 

Overlast terugdringen 

Programma 6 – veiligheid - de veilige gemeente
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Debatpunt In 2023 had 27,7% van de inwoners van Zaanstad veel overlast van fysieke verloedering. 
16,9% van de inwoners van Zaanstad had veel overlast van sociale overlast. De 
streefwaarden voor 2026 zijn 25% van de inwoners van Zaanstad heeft veel overlast van 
fysieke verloedering en 12% heeft veel overlast van sociale verloedering. 
Tenminste een kwart van de inwoners ervaart fysieke verloedering in de buurt en de helft 
daarvan ervaart ook nog eens sociale verloedering. Dat zijn onaanvaardbare 
percentages. De overlast moet teruggedrongen worden. Er moet meer worden 
gehandhaafd en er moeten ook meer instrumenten worden aangereikt aan zowel 
overlastgevers (die moeten hun overlast kunnen beperken) als aan degenen die overlast 
ervaren.

Anna de Groot (SP)

Lachgasflessen
Debatpunt Statiegeld op lachgas bussen. In samenwerking met HVC moeten we voorkomen dat lege 

lachgasflessen in de verbrandingsoven terechtkomen.
Flip Hoedemaeker (D66)

Voorraden coffeeshops
Debatpunt Nu we beginnen met de gesloten keten coffeeshops moet de toegestane voorraad 

aangepast worden, het vele malen per dag bevoorraden is onveilig en onwenselijk, ook 
voor de buurt. 

Flip Hoedemaeker (D66)

Jongerenaanpak Saendelft
Debatpunt Inzet van 5,8 FTE voor indammen overlast jongeren. Fidel Lopes (VVD)
Debatpunt Om de overlast in Saendelft aan te pakken is extra fte gereserveerd. Wij vragen ons af of 

de verhouding  repressie / preventie voldoende in balans is.
Olaf van Waart (GL)

Autobranden
Debatpunt Er is de laatste tijd een toename in het aantal autobranden. Is er meer geld nodig om hier 

iets tegen te doen? 
Sebnem Pancar (DENK)

Tweede sacanauto
Debatpunt Wens voor een tweede scanauto. Hans Pijl (CDA)

Mobiele flitspalen
Debatpunt Effectiviteit van mobiele flitspalen Hans Pijl (CDA)

Veiligheid van LHBT-gemeenschap
Debatpunt Marc Wit (CDA)

Nieuwe locatie cameratoezicht Rozengracht 
Debatpunt Locatie gaat sluiten en moeten we daarom op zoek naar een nieuwe locatie? Marc Wit (CDA)

Politiepost
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Debatpunt Tevens is er een bestuursopdracht vastgesteld met als kern: het doorbreken van de 
geweldsspiraal onder jongeren.

  -Van bewoners in deze wijk horen wij de gekste verhalen over wat hun overkomt en 
hoeveel zij een politiepost in deze wijk missen. 
  Graag zouden wij van andere partijen willen vernemen hoe zij hier in staan?

Natasja Cornelisse (PVV)

Preventie vs repressie
Debatpunt Besteding van middelen: preventie versus repressie in programma veiligheid Eylem Koseoglu (PvdA)

Vleermuisdetector
Debatpunt Ideeënmarktidee: een inwoner heeft een vleermuisdetector ontwikkeld waarmee in 14 

dagen kan worden vastgesteld of er vleermuizen in een spouwmuur zitten. 
Vleermuisonderzoek door een ecoloog is duur en kost veel tijd, wat het isoleren van 
woningen en daarmee het verlagen van de CO2-uitstoot aanzienlijk vertraagt. Hoe denken 
andere fracties erover om deze methode te onderzoeken en indien het inderdaad goed 
werkt, in te zetten bij onze verduurzamingsopgave? 

Stella Pieterson (PvdD) 

Debatpunt Vleermuisdetectie opnemen bij energieloket voor bewoners Marianne de Boer (Groep 
de Boer)

Huis- en hobbydierenlijst
Debatpunt Vanaf 1 juli geldt de huis- en hobbydierenlijst (die vervangt de positieflijst). Door 

dierenwelzijnsorganisaties wordt er rekening mee gehouden dat dieren die niet op die lijst 
staan, gedumpt gaan worden. Ook is het nog onduidelijk wat dierenasielen kunnen, 
mogen en moeten met deze dieren. Het is belangrijk om hierover met onze wildopvang en 
ons dierenasiel in gesprek te gaan en de nodige (financiële) ondersteuning te bieden, 
anders komt mogelijk de hele opvang van dieren in de problemen. Hoe staan andere 
fracties hierin?

Stella Pieterson (PvdD) 

Pad uitwerken klimaatneutraal 2040
Debatpunt Klimaatneutraal worden vergt heel veel inspanningen op vrijwel alle beleidsterreinen. Het 

CE delft maakte een doorrekening van de CO2-uitstoot van Zaanstad op basis van 
uitgewerkte maatregelen uit het klimaatakkoord. Hieruit blijkt dat Zaanstad in 2050 pas op 
60% broeikasgasreductie zit en daarmee niet alleen niet op schema ligt voor de afspraken 
uit het coalitieakkoord, maar ook niet voor de internationale afspraken. Wat vinden 
fracties van het idee om het college een beschrijving te laten uitwerken van hoe er alsnog 
aan de afspraken uit het coalitieakkoord en de internationale afspraken voldaan kan gaan 
worden?

Stella Pieterson (PvdD) 

Om klimaatneutraal te zijn in het volgende decennium, zou Zaanstad controleerbare en 
beïnvloedbare doelen voor de kortere termijn moeten stellen, zodat we weten wat ons te 
wachten staat.

Jonathan van der Sluis 
(GL)

Programma 3 – duurzaamheid - de duurzame gemeente
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Paddentrappen
Debatpunt Honderdduizenden amfibieën - zoals padden - komen volgens RAVON jaarlijks in kolken 

terecht en kunnen daar niet op eigen kracht uitkomen. Om deze dieren daartegen te 
beschermen is een handig hulpmiddel ontwikkeld - namelijk de paddentrap - die niet 
alleen enorm effectief is om padden (en andere amfibieën) te redden, maar ook 
eenvoudig plaatsbaar en goedkoop is. Zijn fracties bereid een klein budget beschikbaar te 
stellen om deze diervriendelijke maatregel door te voeren?

Stella Pieterson (PvdD) 

Luchtkwaliteit
Debatpunt De streefwaarde voor 2026 is Luchtkwaliteit: fijnstof (PM10)/ stikstofdioxide 16,8/ 14,5 ug 

m3. Overal in Zaanstad voldoen we aan de wettelijke grenswaarden, maar nog niet aan 
de WHO advieswaarden. Verkeer is in Zaanstad de belangrijkste bron van de uitstoot van 
stikstofdioxide, de drukte op de weg is landelijk toegenomen. De (te grote) uitstoot van 
stikstofdioxide is heel slecht voor natuur en biodiversiteit, de uitstoot van fijnstof is heel 
slecht voor de gezondheid van mens en dier. In 2021 werd in de Tweede Kamer een 
motie aangenomen van de leden Bouchallikh, Hagen, De Hoop en Beckerman om de 
maatregelen in kaart te brengen die nodig zijn om in 2030 aan de aangescherpte WHO- 
advieswaarden te voldoen. Het RIVM deed onderzoek  . Om in 2030 aan de WHO- 
advieswaarden te voldoen zijn veel maatregelen nodig.
Voor de gezondheid van de inwoners en het herstel van de natuur is het nodig dat 
Zaanstad meer maatregelen treft om in 2030 een goede luchtkwaliteit te krijgen (goed = 
ongeveer gelijk aan de WHO- advieswaarden)

Anna de Groot (SP)

Debatpunt We voldoen aan de wettelijke grenswaarden fijnstof en stikstofdioxide, maar niet aan de 
WHO advieswaarden, waar we in 2030 aan zouden moeten voldoen. Om de gezondheid 
van Zaanse inwoners te waarborgen is ROSA van mening dat we er alles aan moeten 
doen om z.s.m. aan de WHO advieswaarden te voldoen.

Mariska Schuttevaêr, 
(ROSA)

Debatpunt Iedereen wil gezond zijn. Echter zorgt fijnstof voor een ongezonde omgeving. Wij willen
het inzetten van zogeheten Circular, een filter systeem waarmee je weer schone lucht kan
inademen; "Suck Pollution from the Air"

Jos Kerkhoven (DZ)

Achterstand inlopen
Deabtpunt Hoe gaan we sturen op CO2, restval, duurzame energie – het is de laatste jaren eigenlijk 

heel slecht gegaan, daarom bungelen we ook onderaan alle lijstjes. Hoe gaan we dat 
verbeteren?

Mariska Schuttevaêr, 
(ROSA)

13-6-2024

Verharding naar groen
Debatpunt Van verharding naar groen staat nu op max 15.000 m2 per jaar; dat zijn twee 

voetbalveldjes. Kunnen we niet meer, willen we niet meer of is alles al gedaan?
Mariska Schuttevaêr, 
(ROSA)



Motie / 
Amendement 
/ Debatpunt

Cijfer 
/ letter

Titel, dictum en link (bij motie/amendement), titel en toelichting (bij debatpunt) Indiener Schriftelijke reactie college op 
moties en amendementen

Opmerking

Debatpunt Vergroening pleinen middelbare scholen: Nu we goede stappen zetten met het 
vergroenen van de pleinen van basisscholen, wordt het tijd om naar de pleinen van 
middelbare scholen te kijken, die vaak erg versteend zijn en geen prettige plek waar je 
wordt uitgenodigd om er te verblijven of bewegen. Welke stappen is het College bereid te 
zetten met middelbare scholen om de hun pleinen te vergroenen? 

Hanneke Veurink-Malda 
(ChristenUnie)

Kroonbedekking
Debatpunt We hebben in 2023 meer gerealiseerd dan begroot, zelfs inclusief de schade door Poly. 

Maar er komt waarschijnlijk elk jaar een poly. Hoe sorteren we daarop voor?
Mariska Schuttevaêr, 
(ROSA)

13-6-2024

Microturbines
Debatpunt Oproep om daar snelheid mee te maken. Julie van 't  Veer (CDA)

Vergroenen omgeving (ideeënmarkt)
Debatpunt Op de ideeënmarkt waren er inwoners die op zoek zijn naar kleine stukjes groen om te 

onderhouden/aan te leggen. Wat doen we hier al aan en wat kunnen we hier verder mee?
Julie van 't  Veer (CDA)

Duurzaamheidsaanpak
Debatpunt Onderuitputting alloceren voor de continuïteit van de duurzaamheidsaanpak Flip Hoedemaker (D66) 

Digitaal loket voor bewonersinitiatieven
Debatpunt Opzet digitaal loket voor bewoners initiatieven inzake vergroening van hun wijk/straat Marianne de Boer (Groep 

de Boer)
Duurzaam Groningen

Debatpunt Om de zichtbaarheid van groene en duurzame initiatieven te vergroten heeft de 
Gemeente Groningen met partners de website www.duurzaamgroningen.nl ontwikkeld. 
Hierin is informatie te vinden voor inwoners over huis verduurzamen, afval, voedsel, 
winkelen, ondernemen en vervoer. Ook is er informatie te vinden over acties en in je 
buurt. Dit is een mooie, complete en aantrekkelijke website voor inwoners. Het is een 
initiatief dat zich presenteert als onderdeel van de gemeente.

Stella Pieterson (PvdD) 

Inkomensdifferentiatie subsidies
Debatpunt Subsidies voor het verduurzamen van bestaande woningen zijn gekoppeld aan de 

maatregel die genomen wordt en niet gekoppeld aan het inkomen/vermogen van persoon 
of personen die de maatregel neemt. Hoe kijkt de raad naar het verkennen van de 
mogelijkheden om, in ieder geval, de hoogte van de subsidie te koppelen aan het 
inkomen/vermogen van de persoon of personen die de maatregel nemen? Waarbij het 
uitgangspunt is om de huishoudens met de kleinste portemonnee’s meer te ondersteunen

Stella Pieterson (PvdD) 

Vergoeding dierenartskosten en sterilisatie

Programma 1 – kansengelijkheid - de evenwichtige gemeente
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Debatpunt Uit onderzoek blijkt dat minimagezinnen gemiddeld meer dieren hebben dan het 
gemiddelde over alle huishoudens. Door de sterk gestegen dierenartskosten wordt zorg 
voor huisdieren steeds onbereikbaarder voor deze gezinnen. Ook zijn sterilisatie/castratie 
belangrijk bij o.a. katten om meer controle te houden op het aantal zwerfdieren en dieren 
in de opvang. Hoe staan fracties erin om via de Stadspas te gaan deelnemen aan het 
kattencastratieproject van Stichting Bevordering Huisdierenwelzijn? En hoe kijken fracties 
aan tegen de nadere uitwerking van een minimaregeling voor dierenartskosten op de 
stadspas? 

Stella Pieterson (PvdD) 

Schrappen korten bijstandsuitkering
Debatpunt blz 9 punt 11: Na een wetswijziging kunnen we terugvorderingen van bijzondere bijstand 

(vaak aflossingen op leningen voor inrichtingskosten aan statushouders) inhouden op de 
uitkeringen. Korten op een bijstandsuitkering brengt mensen vaak in grote (financiële) 
problemen. Dit is dus een maatregel die je zeer spaarzaam toe moet passen; we zouden 
hier graag een andere oplossing voor vinden.

Stella Pieterson (PvdD) 

Streefniveau taalbeheersing 
Debatpunt Zaanstad streeft ernaar het percentage kinderen dat bij de eindtoets het streefniveau voor 

taal haalt (2F)in 2026 op 60% te krijgen. Bij de introductie van de referentieniveaus is de 
ambitie geformuleerd dat minimaal 85% van alle leerlingen aan het einde van het primair 
onderwijs het 1F-niveau beheerst en minimaal 65% het 1S/2F-niveau, zegt het ministerie 
van Onderwijs. Bovendien stelt het ministerie: “Het streefniveau 2F is het algemeen 
maatschappelijk functioneel niveau. Dat is het niveau dat elke Nederlander minimaal zou 
moeten beheersen.”
Terwijl het landelijk streefniveau 65% is en het wenselijk is dat elke Nederlander minimaal 
het functionele niveau van 2F beheerst, wordt in Zaanstad berust in een percentage van 
60. Het niveau van taalbeheersing moet in elk geval op een niveau van 65% 2F komen 
en liever meer. 

Anna de Groot (SP)

Krant voor de minima in Pact Zaandam Oost
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Debatpunt In Heerlen-Noord, deelnemer aan het Nationaal Programma, krijgen drieduizend jongeren 
en hun ouders de komende vier jaar gratis toegang tot de krant De Limburger digitaal. 
Wie toegang heeft tot betrouwbare informatie, kan beter meedoen in de samenleving is de 
gedachte achter het initiatief van De Limburger en het Nationaal Programma Heerlen-
Noord.De gezinnen in stadsdeel Heerlen-Noord (scholieren in de groepen 6, 7 en 8 en 
VMBO 1 en 2) kunnen vanaf 1 januari thuis inloggen. Binnen deze proef krijgen ook nog 
eens honderd gezinnen dagelijks een papieren krant in de bus. In Zaanstad kan elke 
inwoner alle  papieren kranten gratis in een vestiging van de Bieb komen lezen.
Zaanstad heeft een Nationaal Programma Pact Zaandam Oost. Het initiatief van Heerlen-
Noord moet navolging krijgen in het Pact Zaandam Oost. Ook hier is betrouwbare 
informatie, beter meedoen in de samenleving en een betere taalbeheersing van belang. 
Als we in de wijken van het Pact eenzelfde aanbod doen als in Heerlen-Noord ziet het 
plaatje er ongeveer zo uit: 
Een ruwe schatting van de kosten:
 •op basis van het Noordhollands Dagblad (andere kranten kosten meer per week, 

afhankelijk van het soort abonnement ongeveer 3 tot 5 euro)
 •1 basis digitaal abonnement per huishouden: 2,- / week

Voor  ongeveer 1800 huishoudens in langdurige armoede in de wijken van Pact Oost 
komt ongeveer op: 187.000,-
Het is van belang dat voor de genoemde inwoners ook een gratis krant (Dagblad 
Zaanstreek) beschikbaar komt.

Anna de Groot (SP)

Bibliotheek voor de minima
Debatpunt Meerdere gemeenten hebben een gratis bibliotheekabonnement voor de minima. Met – 

bijvoorbeeld de Dordtpas - in Dordrecht, in Oosterhout, in Drimmelen, in Dongen, in 
Geertruidenberg, in Gilze en Rijen, in Brunssum, in Gemert-Bakel, in Laarbeek, in Noord 
Fryslân, etc.  
Het zou goed zijn voor zowel de taalvaardigheid als de betrouwbare informatie als aan de 
Zaanse Pas ook een gratis bibliotheekabonnement voor de minima (ook voor mensen van 
18 jaar en ouder) wordt toegevoegd. 

Anna de Groot (SP)

Kinderarmoede en Stichting Leergeld
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Debatpunt Er wordt in 2026 gestreefd naar het verminderen van kinderarmoede met 5,2%. Dat is 
lager dan het streven in voorgaande jaren. Stichting Leergeld speelt een cruciale rol in het 
verminderen van kinderarmoede, door middel van het verstrekken van 
schoolbenodigdheden, fietsen, pc’s en inrichten van een studiehoek in huis. Hiervoor 
heeft Stichting Leergeld meer geld nodig. 
Stichting Leergeld heeft structureel een extra bedrag nodig om het goede werk 
(bestrijding  van kinderarmoede) voort te zetten en uit te breiden. In 2025 is daar een 
bedrag van € 60.000,- nodig, in 2026 zelfs € 125.000,-. Daarom moeten we in 2025 € 
60.000,- extra verstrekken en ernaar streven in 2026 een extra bedrag van € 125.000,- 
vrij te maken.

Anna de Groot (SP)

Vierkante meters scholen
Deabtpunt Scholen met veel achterstandsleerlingen krijgen 20m2 extra. Wat kunnen ze daarmee? 

Hoe profiteren de leerlingen daarvan?
Geert van Bemmelen, 
(ROSA)

Maatschapelijke voorzieningen
Debatpunt Toereikendheid maatschappelijke voorzieningen in relatie tot groei van de stad (dak- en 

thuislozen)
Marieke Visser (PvdA)

Solidariteitsfonds  
Debatpunt Solidariteitsfonds onderwijs om ouderbijdragen eerlijker te verdelen Eylem Koseoglu (PvdA)

Zaanse Pas
Debatpunt Het verhaal is dat de Zaanse Pas voldoet en meer wordt aangevraagd.

De lijst van aangesloten partijen geeft aan dat nog geen 10% van de Zaanse 
ondernemers interesse heeft getoond. Zelfs de gratis of goedkopere pas heeft weinig 
animo. Voldoet de pas aan de wens van Zaanstad, zijn voldoende Zaanse ondernemers 
geïnteresseerd (aantoonbare prognose), hoe is de toekomstprognose en staat die in 
verhouding tot de gedane investering?

Perry van der Velden 
(POV)

Pact Poelenburg
Debatpunt Wat zijn de resultaten van het Pact. Zorgen over voortgang en investering. Nick Hendriks (CDA) 12-6-2024

Extra inzet vroegsignalering bij schulden
Debatpunt Op blz. 11 van de begroting staat dat het budget voor extra vroegsignalering bij schulden 

vervalt omdat er geen personeel te vinden was. Wij denken dat deze extra inzet wel nodig 
is en zien graag dat er op creatieve manieren wordt gezocht hoe dit geld komende jaar 
alsnog voor hetzelfde doel kan worden ingezet.

Hanneke Veurink-Malda 
(ChristenUnie)

Wonen boven scholen wordt de standaard (tenzij)
Debatpunt Om onze doelen voor o.a. duurzaamheid, betaalbare woningbouw, lerarentekort en 

knarrenhof te bereiken, wordt het bouwen van betaalbare huur- en koopwoningen de 
standaard bij (ver)nieuwbouw. Wonen boven scholen ja, tenzij het echt niet kan en dat 
wordt dan aan de raad voorgelegd.

Annemarie van 
Nieuwamerongen (VVD)

Wereldondernemersmarkt (ideeënmarkt)
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Debatpunt Organiseren van wereldondernemersmarkt in Zaanstad-Noord Marianne de Boer (Groep 
de Boer)

Werkwijze IHP
Debatpunt In de voorgaande jaren was er altijd eerst een ZB overleg over het IHP. Nu wordt deze 

meteen ter behandeling aangeboden bij de voorjaarsnota. 

 -Wij willen graag van andere fracties horen of zij deze werkwijze oké vinden. Zelf zijn wij 
van mening dat dit stuk meer aandacht verdient.

Natasja Cornelisse (PVV)

Plantaardig eten bij maatschappelijke organisaties
Debatpunt De eiwittransitie is een doelstelling in het coalitieakkoord. Publieke sectoren hebben daar 

een belangrijke functie in. In bijvoorbeeld het ZMC is momenteel de patiëntenmaaltijden 
niet plantaardig. Zijn de fracties het ermee eens dat maatschappelijke organisaties een 
voorbeeldfunctie hebben en er dus een volwaardige plantaardige optie moet zijn?

Stella Pieterson (PvdD) 

Huiselijk geweld
Debatpunt Stijgende cijfers op het gebied van huiselijk geweld zijn reden tot zorgen. Hoe zien andere 

fracties deze cijfers, moeten we geld vrijmaken om verdere maatregelen te treffen? 
Merel Kingma (D66)

Jeugdzorg
Debatpunt Steuntje in de rug om vaart te maken voor de hervormingsagenda Jeugd. Fidel Lopes (VVD)
Debatpunt We ramen minder groei dan jaarlijks te verwachten valt; is dat niet het paard achter de 

wagen spannen – met andere woorden, krijgen we deze bezuiniging niet gewoon terug als 
een overschreiding aan het eind van het Jaar? 

Menno de Haas (ROSA) 13-6-2024

Debatpunt Jeugdzorgkosten stijgen enorm in onze gemeente. Hoe kunnen wij als gemeente 
Zaanstad onze jeugdzorgtaken goed blijven uitvoeren zonder dat er andere 
beleidsterreinen hier niet te veel onder lijden?

Nick Hendriks (CDA) 12-6-2024

Inloophuis Villa Westerweide
Debatpunt Tijdelijk inloophuis Villa Westerweide is operationeel en er wordt gemeld, uit een eenzijdig 

evaluatierapport, dat de ervaringen goed zijn, de openstelling is verlengd tot 01-05-2025. 
Uit informatie blijkt dat het inloophuis wordt gebruikt door plm. 7 personen per week, 
zonder de band. Het is overdag te zien dat het er erg rustig is.
Het evaluatierapport is van De Regenbooggroep, deze bewaakt ook haar verdienmodel.
Kan Zaanstad zeggen dat, onafhankelijk, het inloophuis voldoet aan de opdracht, hoe zijn 
de ervaringen met de afname in ‘t Veldpark en is de investering van € 425.000 een juiste 
geweest?

Perry van der Velden 
(POV)

Indicatie WMO

Programma 4 – gezondheid - de gezonde gemeente
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Debatpunt In het kader van de werkdruk verlagende maatregelen worden werknemers getraind om 
een indicatie voor onbepaalde tijd te verstrekken.
Zou er voor een indicatie voor onbepaalde tijd inzake de WMO niet een medische 
verklaring overlegt moeten worden, zodat hierbij willekeur kan worden uitgesloten?

Jaap Keijser (POV)

Huisartsen
Debatpunt Voldoende toegankelijkheid van medische/huisartsenzorg Nick Hendriks (CDA)

Aantallen cliënten jeugdzorg segment C
Debatpunt Cijfers  over aantallen spreken elkaar tegen: stijging of gelijkblijvend? Graag horen we de 

laatste stand van zaken. Wat doen we om deze aantallen naar beneden te brengen?
Hanneke Veurink-Malda 
(ChristenUnie)

Reservering verminderen overlast voor bewoners rond de A8 en Coenbrug
Debatpunt De reservering van ruim € 2 miljoen voor hogere geluidsschermen op de A8 en Coenbrug 

is komen te vervallen. De SP is van mening dat meer dan dusver moet worden gedaan 
om de geluids- en andere overlast voor de bewoners rond de A8 en Coenbrug te 
verminderen. Om dat te realiseren moet er een reservering van ruim € 2 miljoen komen, 
zodat de nodige maatregelen kunnen worden getroffen. 

Anna de Groot (SP)

Brommers op rijbaan
Debatpunt Fietspaden worden steeds drukker. Dit wordt ook beschreven in de Voorjaarsnota 2025-

2028. Wanneer alle gemotoriseerde tweewielers naar de rijbaan gaan wordt het fietspad 
ontlast én veiliger. Dit kan voor alle (gemotoriseerde) fietsen en brommers met een 
snelheid boven de 20km per uur. Kan hier, net als in Amsterdam, ook een proef voor 
worden gedaan in Zaanstad?

Stella Pieterson (PvdD) 

Langetermijngroei sociale voorraad
Debatpunt Tijdens het werkbezoek aan de woningbouwcorporaties van 28 mei j.l. kwam aan de orde 

dat door gestegen bouwkosten en hoge rentestanden nieuwe projecten op dit moment 
bijna niet financieel rendabel te maken zijn, waardoor de productie van sociale 
huurwoningen op middellange termijn sterk zou kunnen gaan dalen. Hoe kijken fracties 
aan tegen de mogelijkheid om corporaties aanvullend financieel te ondersteunen?

Stella Pieterson (PvdD) 

Statenhoek, de vergeten buurt  en een plek om samen te komen. 

Programma 2 – verstedelijking - de leefbare gemeente
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Debatpunt De Statenhoek, een buurt in het centrum van Zaandam, wordt op dit moment 
gerenoveerd. De flats zien er straks weer netjes uit. Voor de buitenruimte geldt dat echter 
niet. De bewoners van de Statenhoek zouden daarom graag ook een opknapbeurt voor 
de buitenruimte willen.
Zij willen heel graag dat de voetbalkooi wordt opgeknapt. Het speeltuintje kan in overleg 
met de kinderen uit de buurt ook een opknapbeurt gebruiken. De buitenruimte voor en 
achter de flats zouden de bewoners graag gebruiken om op een bankje of aan een 
picknicktafel te zitten. Ook willen ze graag een veld inrichten als moestuin en leuke 
zitplek. En natuurlijk doen ze graag mee met tegelwippen. Na de nieuwbouw zien ze ook 
graag dat de openbare ruimte hersteld wordt, zodat de buurt er fris en vrolijk uit ziet. 
Laten we wat geld vrijmaken om de voetbalkooi en het speeltuintje op te knappen, een 
picknicktafel neer te zetten, een moestuin mogelijk te maken en de openbare ruimte een 
boost te geven. Deze bewoners mogen door Zaanstad niet vergeten worden.

Anna de Groot (SP)

Debatpunt Door de renovatie van de Statenhoek zijn buurtbewoners meer met elkaar in contact 
gekomen. De bewoners willen graag dit contact blijven houden na de verbouwing. Ze zijn 
op zoek naar een leuke plek in de buurt om samen te komen en activiteiten te 
organiseren. Het liefst zouden ze een buurthuis willen in de directe omgeving of een vaste 
plek om dit te realiseren. Zij zijn ook al blij met een tijdelijk gebouw en worden dan 
zelfstandig buurthuisbestuur van de stichting in oprichting.
Voor zulke - tamelijk bescheiden - wensen is er vast wel een oplossing te vinden. 
Bijvoorbeeld in het budget voor actief burgerschap of in andere toepasselijke budgetten. 

Anna de Groot (SP)

Funderingsherstel
Debatpunt Van de particuliere vooroorlogse woningen zijn er inmiddels ruim 3.350 hersteld. Van de 

woningen die tussen 1945 en 1970 zijn gebouwd zijn er ongeveer 90 hersteld. Er zijn 
daarmee nog ongeveer 13.500 particuliere woningen waar vermoedelijk vroeg of laat 
funderingsproblemen gaan spelen. Dat zijn er veel.  De streefwaarde voor het aantal 
verbeterde funderingen van particulieren is in 2026 150 stuks. In dit tempo hebben we 
zelfs aan het eind van de 21ste eeuw niet alle funderingen van particuliere woningen 
hersteld.
Zaanstad moet de veel meer faciliteiten scheppen om het voor particuliere 
woningeigenaren mogelijk te maken de funderingen te herstellen. En natuurlijk het 
Hoogheemraadschap verzoeken het waterpeil te verhogen, zodat funderingen niet meer 
droog komen te staan en de houtrotbacterie geen kans krijgt. Hierdoor wordt verdere 
(onverzekerbare) schade voor de particuliere woningeigenaren beperkt.

Anna de Groot (SP)
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Debatpunt Funderingsherstel (nationaal programma). Wat kunnen we hiermee doen als Zaanstad. 
Het herstel moet versneld worden. Prioriteren van woningen?

Marc Wit (CDA)

Veiligheid voor fietsers spoorwegovergang Guisweg
Debatpunt De planuitwerkingsfase voor het project Guisweg duurt langer dan gedacht. De uitkomst 

van de ADC- toets is onzeker. Al reeds lange tijd stelt het college dat de veiligheid voor 
fietsers bij de spoorwegovergang Guisweg in het geding is. Deze onveiligheid zal nog 
langer voortduren of misschien niet opgelost worden als er niets gebeurt. 
De veiligheid voor fietsers bij de spoorwegovergang Guisweg moet vanaf nu vergroot 
worden. Hiervoor moeten alle mogelijkheden worden benut, ervan uitgaande dat het nog 
geruime tijd of langer zal duren voor er een fietstunnel komt.

Anna de Groot (SP)

Robuuste oplossing A8-A9 kost minder geld, bijdrage van Zaanstad schrappen
Debatpunt De A8-A9 door het open polderlandschap gaat om uiteenlopende redenen te veel geld 

kosten. In het kader van een robuuste oplossing onderzoekt de provincie varianten die 
eerder zijn afgevallen. De alternatieven 2 (het vroegere nulplus alternatief) en 7 (nieuwe 
weg langs Kreekrijk) worden nu – opnieuw – onderzocht. Deze zijn aanzienlijk goedkoper 
dan de Golfbaanvariant met landschapsplan.
Omdat nu gestreefd wordt naar een goedkopere oplossing kan de bijdrage van Zaanstad 
geschrapt worden. We kunnen onze reservering in het investeringsfonds dan benutten 
voor andere doelen. € 600.000,- in 2028, € 6.700,- in 2029 en € 6.700,- in 2030. 

Anna de Groot (SP)

Groenadoptie
Debatpunt Het aantal aanvragen voor greonadoptie daalde van 270 in 2021 naar 76 in 2023. Dat is 

vast een Corona-effect, maar hoe keren we het tij ten goede?
Mariska Schuttevaêr 
(ROSA)

Houtbouw
Debatpunt 20% houtbouw is is een laag ambitieniveau voor een gemeente die hoofdstad van de 

houtbouw wil worden. Kan dat niet wat hoger? En wat gaan we doen voor de traditionele 
houtbouw, ihkv versoepeling van herbouwregels ed?

Hans Kuyper (ROSA)

Verkeersveiligheid (fatbikes, rotondes Saendelft)
Debatpunt De VVD vindt verkeersveiligheid bijzonder belangrijk en wil benadrukken dat er bij 

extreem onveilige situaties snel ingegrepen moet worden.
Casper Davelaar (VVD)

Debatpunt Fatbikes & jongeren. Veel ongelukken, wat kan er aan gedaan worden? Sebnem Pancar (DENK)
Debatpunt Fatbikes : Demp de put niet als het kalf al verdronken is

Er wordt veel over gesproken, Veilig Verkeer Nederland, artsen luiden de noodklok, maar 
vooralsnog blijven maatregelen vanuit het Rijk uit. Wij vragen om extra druk vanuit de 
gemeente richting de minister onder het mom van laten we de put niet delven voordat het 
kalf verdronken is. 

Natascha Stroo (GL)

Actieplan Fiets
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Debatpunt Behalve een actieplan fiets zou er ook een actieplan trein en auto moeten zijn. De VVD 
benadrukt dat elke vorm van mobiliteit sterk gaat toenemen en dus gefaciliteerd moet 
worden.

Casper Davelaar (VVD)

Ontsluitingen Westerwatering
Debatpunt De VVD heeft zich hard gemaakt voor een onderzoek naar de derde ontsluiting 

Westerwatering, de VVD licht toe waarom deze en de openstelling busbrug zo ontzettend 
belangrijk zijn.

Casper Davelaar (VVD)

Parkeervisie (Parkeerhubs)
Debatpunt De parkeervisie is nog niet aangenomen, wel is er geld nodig voor parkeerhubs, hoe 

denkt het college dit te gaan financieren?
Casper Davelaar (VVD)

Aquaduct A8
Debatpunt In de voorjaarsnota komt ruim 2 miljoen euro vrij vanwege het niet aanleggen van 

geluidsschermen langs de A8. Op de lange termijn kan de overlast van geluid en slechte 
luchtkwaliteit opgelost worden met een aquaduct onder de Zaan door.

Casper Davelaar (VVD)

Startnotitie Gezonde leefomgeving provincie
Debatpunt Vorige week is er een startnotitie Gezonde leefomgeving door de provincie gepubliceerd. 

Hoe zit het met de gezonde leefomgeving in Krommenie en Assendelft? Die pas op 
voldoende niveau kan komen als de A8-A9 er ligt.

Casper Davelaar (VVD)

Gevaarlijke kruispunten / straten
Debatpunt Er zijn een aantal voorbeelden van gevaarlijke kruispunten (bijvoorbeeld Lobeliusstraat 

Poelenburg en Curacoastraat/Provincialeweg Wormerveer). Is er een onderzoek naar 
deze kruispunten nodig om de verkeersveiligheid uiteindelijk aan te kunnen pakken? Dit 
zijn de meest bekende, mogelijk hebben andere fracties nog aanvullingen.

Sebnem Pancar (DENK)

Debatpunt De onveilige straat De Weer tussen de Dominee Martin Lutherweg en Twiskeweg. Dit is 
een zeer onveilige weg waar je 50 km/u kunt rijden en korter is dan 2 kilometer. Je kunt er 
dus in 4 minuten doorheen rijden. 

Het is een drukke omgeving, waardoor aanpassing zeer wenselijk is.
Er zijn wel wat drempels en maatregelen getroffen door de gemeente, maar dit is volgens 
de bewoners niet toereikend. De chaos en onoverzichtelijkheid blijft groot! 

Wens is dat deze weg en de fietspad omgewisseld worden, zoals het oorspronkelijk ook 
was en waar de bewoners erg blij mee waren. 

Andere opties vanuit de bewoners van deze straat zijn:
Wellicht een eenrichtingsverkeer weg van maken met 1 rijbaan en een extra fietspad aan 
de kant van de woningen/scholen.

Erdogan Sahin (DENK) 12-6-2024
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BOPA's (buitenplanse omgevingsplan activiteit)
Debatpunt In de voorjaarsnota staat niets over BOPAs, (buiten een omgevingsplan toestemming 

krijgen voor een activiteit) terwijl dit juist van grote invloed gaat zijn. Wat betekent dit 
financieel en wat zijn de inzichten die we krijgen tijdens de nieuwe processen.

Jos Kerkhoven (DZ) 

Hospice Zaandijk (ideeënmarkt) 
Debatpunt Wat kan het College doen bij het zoeken naar een geschikte locatie? Hans Pijl (CDA)

Verwaarloosd groen
Debatpunt Wat doen we met geveltuintjes en/of geadopteerd groen dat wordt verwaarloosd en 

hierdoor het straatbeeld negatief wordt beïnvloed?
Jaap Keijser (POV)

Toegankelijkheid voetpaden
Debatpunt De toegankelijkheid van voetgangers in de openbare ruimte blijft achter.

Waar liggen de grootste uitdagingen en is hier een plan van aanpak om dit te verbeteren?
Jaap Keijser (POV)

Vlottrekken woningbouwprojecten
Debatpunt O.a. De Heldin/Stelling. Wat doet de wethouder eraan om stilliggende of moeizaam 

lopende projecten vlot te trekken?
Sietse Oppenhuizen 
(ChristenUnie)

Reiskosten duurzaam
Debatpunt Hoe kijken fracties aan tegen een gelijke kostenvergoeding voor ambtenaren wanneer ze 

met de auto komen versus met het OV (23 cent per km onder de aanstaande 
reiskostenregeling)? Zou het niet beter zijn hier duurzamere keuzes in te maken?

Stella Pieterson (PvdD) 

Inhuur
Debatpunt Inhuur overdragen aan private partij zou kunnen zorgen voor perverse prikkel: zo’n bureau 

heeft er immers belang bij dat we veel inhuren. Is dat geen gevaar? 
Menno de Haas (ROSA)

Aandacht voor ICT
Debatpunt ICT is een ondergeschoven kindje niet echt in de voorjaarnota staat en alleen maar 

aangeeft dat het geld kost en niet wat het brengt terwijl het onmisbaar is en we geen dag 
meer zonder kunnen. Kan ICT een prominentere rol in de voorjaarsnota krijgen?

Roeland Ligtvoet (DZ)

Steunpunt Zaanstad Noord
Debatpunt Hoe staat het met de ontwikkeling hiervan? Nick Hendriks (CDA) 12-6-2024

Samenwerken ook aan regio Zaanstreek/Waterland
Debatpunt Hoe gaan we om met onze buurgemeenten? Marc Wit (CDA)

Onterechte kwijtschelding heffingen
Debatpunt Welke lessen zijn er getrokken of zouden we moeten trekken uit deze gebeurtenis? Naomi Vink (ChristenUnie)

Jozefkerk
Programma 5 – economie, kunst & cultuur - de welvarende gemeente

Programma 7 – samen werken aan Zaanstad



Motie / 
Amendement 
/ Debatpunt

Cijfer 
/ letter

Titel, dictum en link (bij motie/amendement), titel en toelichting (bij debatpunt) Indiener Schriftelijke reactie college op 
moties en amendementen

Opmerking

Debatpunt We gaan de Jozefkerk in Kogerveld aankopen met geld van het Volkshuisvestingsfonds, 
hoorden wij onlangs. Dat is mooi, zo krijgt een prachtig stukje Post 65 erfgoed een nieuw 
leven. Hoe verhoudt zich dit tot de plannen voor een poppodium, waarvoor de kerk ook in 
beeld was?

Hans Kuyper (ROSA)

Ruimtelijke economische strategie Zaanstad
Debatpunt Zaanstad wil een woon/werkstad zijn maar hoe gaan we om met gebieden die bewezen 

niet voegen in de stad? Welke gronden hebben wij nog beschikbaar als 
bedrijventerreinen? Wanneer verwacht het college de ruimtelijke economische strategie te 
kunnen leveren aan de raad? 

Fidel Lopes (VVD)

Campers
Debatpunt In dit programma wordt summier gesproken over een overnachtingsplaats voor campers. 

In 2020 werd de gedooglocatie Koog aan de Zaan opgeheven met de opdracht aan het 
College om z.s.m. een alternatieve locatie te verzorgen. Nu bijna 4 jaar verder, 
verschillende onderzoeken en buurtbijeenkomsten later, staan de campers deze 
(zomer)weken alweer volop in de woonwijken.
Wat gaat het College doen in deze groep toeristen, potentieel verdienmodel, nu z.s.m. te 
faciliteren, wat is de stand van zaken en is er een einddatum tot oplevering bekend? 
Waarom is een eventueel financieel gewin niet geprognotiseerd in de voorjaarsnota?

Perry van der Velden 
(POV)

13-6-2024

Pilot Zaanse schans 13-6-2024
Debatpunt Kosten pilot Zaanse schans. Peter Klos (Groep de Boer)

Evenementenbeleid
Debatpunt Evenementenbeleid is meer geld nodig namelijk 0,4 mln

Het aanvragen van evenementen is ingewikkeld. Dit komt doordat de gemeente veel 
eisen stelt aan veiligheid. Door minder regels in te voeren en meer vertrouwen te hebben 
in haar inwoners kunnen evenementen minder ingewikkeld worden, goedkoper en leuk 
blijven. 

Marilou Hulsthoff (SP)


